



Protokoll fört vid styrelsemöte i Väsby BK 2022-05-02

Närvarande:

Linda Ivung	Ordförande
Anna Falck	Kassör
Lotta Wallander	Sekreterare
Kerstin Bergsten	Ledamot
Malena Rågfeldt	Ledamot
Ingrid Bergsten	Suppleant
Emma Thorsell	Suppleant

Frånvarande:

Susanne Asp	Vice ordförande
Tommy Brissman	Ledamot

§1. Mötets öppnande

Ordförande **Linda Ivung** öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§2. Val av justeringsman

Anna Falck valdes att jämte ordföranden justera protokollet.

§3. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes

§4. Föregående mötesprotokoll

Föregående protokoll godkändes

§5. Ekonomi

- Beachflaggor - **Susanne** frånvarande, återkommer till frågan på nästa möte.
- Sittunderlagen kommer att läggas på HUS budget och delas ut på kurser.
- Handkassan i köket kommer att skrivas av, fortsättningsvis används endast swish i cafét på tävling.
- 100 kr gäller som maxgräns för presentkort och gåvor, allt över det räknas som arvode.

- Utbetalningar av kursintäkter från studieförbundet sker i dagsläget två gånger per år. **Anna** jobbar för att utbetalningar i stället ska ske fyra gånger per år för jämnare kassaflöde.
- Hoopershinder – **Annelie Bramstång** får köpa in hinder mot att hon ser till att det hålls två prova på-aktiviteter under året samt hittar en plats för förvaring. **Kerstin** svarar Annelie.
- Ang. att utöka antalet planeringstimmar för kurser – för tillfället finns inget utrymme i budget, men vi behöver på sikt hitta ett system som ytterligare motiverar våra instruktörer.

§6. Internt arbete

- Rutindokumentet för arrangerande av kurser på klubben behöver uppdateras på ett antal punkter. Det gicks igenom under mötet och **Linda** ser till att det blir uppdaterat.
- Instruktörsdrive, alt. en mapp i befintlig drive, med relevanta dokument kring administration bör skapas för att förenkla för instruktörer.
- Styrelsen:
 - o **Tommy** ej närvarande, återkommer till den bländande lampan på appellplan vid nästa möte.
 - o Ansvarsfördelning mailkontakt
 - Uthyrning – **Kerstin**
 - Inköp som ligger utöver tidigare budget – **Anna** och **Linda**
- Sektorerna:
 - o Rally vill arrangera landslagsläger 17–18/9. Lånar en del av planerna samt ev. stugan, ordnar nordisk klass som är öppen för alla samt ev. något evenemang där allmänheten kan delta som publik.
 - Styrelsen är positiv och föreslår att ingen lokalhyra utgår men att intäkterna från tävlingen går till klubben.
 - o Agility-SM kommer att arrangeras av Väsby BK 2023.
 - o Sektorsmöte 13/6 kl. 18-19
 - Varje sektor ska ha en kontaktperson (ej ansvarig).
 - Rutiner för ekonomi – om det finns i budget behöver fråga ej ställas.
 - Arbetsgrupp kring omorganisation.
- Hemsidan:
 - o Inget att rapportera

§7. Trivsel

- Medlemsmöte 16/5
 - o NoS – kommer ej med på tävling om man tävlar för Väsby BK, man behöver tävla för noseworkföreningen. Hur hanterar vi det när det gäller priserna för årets hund? **Linda** kontaktar NoS och ber dem presentera problemet samt förslag på lösning under mötet.
 - o Valberedning – ska väljas (**Ylva Lidén, Rosemarie Björklund, Maria Hornak**), men får själva konstituera sig.
 - o Medlemsansvarig saknas.

- o Informera om att BLS är vilande, undersök om intresse finns för uppstart.
- Städdag 7/5
 - o Röja sly i backen mot parkeringen och runt huset.
 - o Köra bort frysen.
 - o **Malena** handlar korv etc.
- Festkommittén arbetar vidare med sommarfesten 8/6

§9. Övriga frågor

- Inga övriga frågor.

§10. Mötets avslutande

Ordförande **Linda Ivung** avslutade mötet.

Nästa styrelsemöte 2022-06-13 kl. 19:00

Vid protokollet

Ordförande

Justeras

Lotta Wallander

Linda Ivung

Anna Falck